

扶康 2018 社區日：創新服務和共融藝術展

感恩創會會員大德慈愛：王淦基醫生、李百灝先生及方叔華神父暨
敬賀方叔華神父榮獲銅紫荊星章

本會於 2018 年 9 月 7 日及 8 日在扶康會康復中心一樓賽馬會禮堂舉行「扶康 2018 社區日：創新服務和共融藝術展」，以介紹本會的創新服務及展示服務使用者的共融藝術作品。本會亦特別藉此機會向其中三位仍在本會的創會會員，包括王淦基醫生、李百灝先生及方叔華神父致謝，以表揚他們對本會以至香港殘疾人士服務的傑出貢獻，並敬賀方神父於本年榮獲香港特別行政區政府頒授銅紫荊星章。

在 9 月 7 日的活動典禮上，本會十分榮幸邀得政務司司長張建宗先生，大紫荊勳賢，GBS, JP 蒞臨主禮及代表本會向三位創會會員致送服務使用者的書法墨寶，感謝他們多年來的默默付出和貢獻。張司長致辭時，讚揚方神父一直盡心竭誠為香港的殘疾人士服務，貢獻良多，獲銅紫荊星章是實至名歸。張司長更向現場數百位嘉賓推介「發揮藝術潛能」和「發展職業技能」兩個主題展館，更以「相當注目」形容此兩個展館，並表示政府與扶康會一樣，重視殘疾人士的藝術潛能及職業技能發展。

「扶康 2018 社區日」共吸引近四百位政、商、宗教及社福界代表、社區人士及家長出席支持。社區日的內容相當豐富，其中包括雞尾酒會、共融花園（園藝治療）、升級再造 Pop Up Store、曲奇展銷、服務使用者表演、共融攝影作品展、皮革工藝示範等等。同時，現場設有六個主題展館：介紹本會的成立、關愛家庭服務、「香港最佳老友」運動、共融藝術工作、職業技能訓練及最新發展動向。社區日不但內容豐富，而且透過有趣的互動形式，讓出席人士了解本會的創新及特色服務，為他們帶來難忘的體驗。

本會將繼續從多方面積極回應殘疾人士的需求，與政府及社會各界攜手建立關愛共融的社會。



掃描 QR code
查看更多相片





Fu Hong 2018 Community Day: Innovative Services and Inclusive Arts Exhibition

Gratitude to the Love and Kindness of Co-founding Members:
Dr Simon WONG Kam-kee, Mr Simon LI Pak-ho and Fr Giosuè G BONZI cum
Congratulations to Fr BONZI on Receiving the BBS Award

The Society organised “Fu Hong 2018 Community Day: Innovative Services and Inclusive Arts Exhibition” on 7 - 8 September 2018 at The Jockey Club Hall, 1/F., FHS Rehabilitation Centre, to introduce its innovative services and showcase the inclusive artworks of service users. The Society also made use of this special occasion to honour the profound contribution of our Co-founding Members: Dr Simon WONG Kam-kee, Mr Simon LI Pak-ho and Fr Giosuè G BONZI and to jointly celebrate the honour of Fr BONZI in receiving the well-deserved Bronze Bauhinia Star (BBS) awarded by the HKSAR Government this year.

The Society was hugely honoured to have the honorable Matthew CHEUNG Kin-chung, GBM, GBS, JP, Chief Secretary for Administration, as the officiating guest of the ceremony on 7 September 2018. On behalf of the Society, Mr CHEUNG presented service users’ Chinese calligraphy works to three of the Co-founding Members, to thank them for their dedication and contributions over the years. In his speech, Mr CHEUNG remarked that Fr BONZI is fully committed to serving persons with disabilities in Hong Kong and has made significant contribution to society, and congratulated Fr BONZI on his well-deserved BBS award. Mr CHEUNG specially highlighted two of our Theme booths in his speech, namely “Inclusive Arts” and Vocational Development “Smart System for Warehouse Management and Catering Work” during the ceremony and stressed that both the Government and Fu Hong Society, have a high regard for the development of artistic potential and vocational skills of persons with disabilities.

The Community Day attracted nearly 400 participants, such as representatives from the government, business and social welfare sectors, community members and parents. The Community Day was rich in content, including cocktail party, pop Up Store, inclusive garden (horticultural therapy), cookie-selling store, performances by service users, inclusive photo exhibition, leather handicraft demonstration and so on. Besides, there were six exhibition booths focusing on the inception of the Society, family care home service, “Best Buddies Hong Kong” Movement, inclusive arts workshop, vocational rehabilitation training and latest developments of the Society. An interactive approach was also adopted as an interesting means to give an unforgettable experience to participants and enable them to understand the innovative and unique services of the Society.

The Society will continue taking an active approach to meet the needs of persons with disabilities from different angles. We earnestly appeal for the support of the Government and various sectors in jointly building a caring and inclusive society.



Scan QR Code for
more event photo